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Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Studieresa till Nederländerna för avdelningen för Barn och 
ungdom under tiden 061122-061124. 

 
Förslag till beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner att avdelningen för barn och ungdom får i 
tjänsten göra en studieresa till Nederländerna under tiden 061122-061124. 
 
 
 
 
Jack Kindberg 
Stadsdelsdirektör  Cathrine Önnestam 
   Barn- och ungdomschef 
 
 
Bakgrund 
Sedan 1997 har avdelningen för barn och ungdom tagit emot 
studiebesöksgruppper från Nederländerna. Deltagarna har representerat 
storstadsområden som geografiskt och befolkningsmässigt är jämförbara 
med Spånga-Tensta.  I september 1999 var barn- och ungdomschef 
Cathrine Önnestam inbjuden att delta i en konferens i Rotterdam för att 
tala om vår organisation av förskola och grundskola och verksamheternas 
uppdrag och innehåll i Spånga-Tensta. Detta bidrog till vidare kontakt från 
Nederländerna och deras intresse och nyfikenhet av att veta mera om vår 
stadsdel.  
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Sedan 1997 har avdelningen för barn och ungdom tagit emot 
studiebesöksgruppper från Nederländerna. Deltagarna har representerat 
storstadsområden som geografiskt och befolkningsmässigt är jämförbara 
med Spånga-Tensta.  I september 1999 var Cathrine Önnestam inbjuden 
att delta i en konferens i Rotterdam för att tala om vår organisation av 
förskola och grundskola och verksamheternas uppdrag och innehåll i 
Spånga-Tensta. Detta bidrog till vidare kontakt från Nederländerna och 
deras intresse och nyfikenhet av att veta mera om vår stadsdel. Vi har 
regelbundet tagit emot grupper både under vår och höst. Totalt har cirka 
300 personer har besökt avdelningens verksamheter. 
 
Gruppernas storlek har i genomsnitt varit 30 personer. Deltagarna har 
representerat kategorierna förvaltningschefer, skolchefer, skolledare, 
förskolechefer, lärare i förskola och grundskola, fritidsledare, 
fältassistenter, socialsekreterare och politiker. Avdelningen för barn och 
ungdom har erbjudit ett varierat program utifrån gruppernas olika 
önskemål. Frågeställningar har skickats i god tid till oss så att vi kunnat 
förbereda vår föredragning utifrån de områden de önskat kunskap om. 
 
Syftet med studiebesöken har varit att vi delar med oss av våra 
erfarenheter från verksamhetsområdena förskola, grundskola, 
grundsärskola och området fritid för barn och unga. Vi beskriver bl.a vår 
helhetssyn på barns och ungdomars lärande och utveckling och våra 
verksamhetsspecifika målområden. Efter varje studiebesök har en 
utvärdering gjorts vilken vi fått ta del av. Förnöjsamheten bland deltagarna 
har varit hög. Vi har också fått veta vad de tyckt varit särskilt värdefullt 
och intressant och vad de vill veta mera om. Dialogen med avdelningen 
och huvudansvarig i Nederländerna pågår regelbundet, nya studiebesök 
planeras med god framförhållning. 
 
I ett väl utvecklat samarbete med Nederländerna är det värdefull att 
avdelningen för barn och ungdom också får möjlighet till ett 
erfarenhetsutbyte och på plats få studera och lära av verksamheterna i 
Nederländerna. Studieresans deltagare kommer att väl förbereda besöken 
med inskickade frågeställningar till kontaktperson xxxxxxxxxxxxxx 
 
Kostnaderna beräknas inom avdelningens ordinarie budgetram för 
kompetensutveckling. 
 
En viktig säkerhetsåtgärd för genomförandet av studieresan är att 
avdelningens medarbetare indelas i två grupper med olika tider för avresa 
och hemresa. 
 
Bilagor  
Inbjudan 


